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Zápisnica č. 2/2025 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 14.3.2025 v zasadačke 

obecného úradu v Bukovciach 

 

Program:   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Informácia o zmluvách 

6. Schválenie zámeru o odpredaji pozemku 

7. Schválenie VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o výške dotácie na žiaka a dieťa 

školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti. 

8. Informácia o nákladoch na zabíjačku 

9. Informácia o VVS možnosť výplaty výnosov akcionárom 

10. Príprava Dňa matiek 

11. Diskusia 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 

  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 

  Peter Galajda – poslanec OZ 

Marek Bartko - poslanec OZ 

Michal Herila –poslanec - poslanec OZ 

Darina Hančáková – poslankyňa OZ 

Ing. Alexander Palička - poslanec OZ 

Neprítomní, ospravedlnení Bc. Miloš Mačoško – poslanec OZ 

 

Za verejnosť: Tomáš Blicha, Jozef Kaščák 

 

 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 

schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov 

zápisnice určil poslancov Darinu Hančákovú a Ing. Alexandra Paličku 

V tomto bode bol schválený program riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Bukovciach 



2 
 

Hlasovanie o uznesení č. 9 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 9– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č.3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Predseda:  Mgr. Tatiana Kaščáková 

Člen:   Bartko Marek  

Člen:  Peter Galajda 

 

Hlasovanie o uznesení č. 10 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 10 – SCHVÁLENÉ 

Bod č.  4 Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia  

Na predchádzajúcich rokovaniach boli prednesené tieto požiadavky na riešenie: 

1. Zakúpiť pokladničku na dary a plachtu na katafalk  do Domu smútku – bolo zakúpené 

vybavenie.  

2. Vymaľovať a odstrániť drobné závady v chodbičke a zázemí Obecného domu, preveriť 

reproduktory v sále a ak je to nevyhnutné zakúpiť nové. – Chodbička bude premaľovaná 

v teplejšom období, zároveň podávame projekt na komplexnú rekonštrukciu obecného 

domu. Rovnako tak reproduktory budú zahrnuté do menšieho projektu Živé regióny. 

3. Osadiť kameru na cintoríne k veľkokapacitnému kontajneru – Cenová ponuka na 

kamery je vo výške 742,90 eur. 

4. Upozorniť majiteľov na voľne pobehujúcich psov - boli upozornení 

5. Poslanci na mimoriadnom zastupiteľstve požiadali starostu obce, aby viedol rokovania 

s riaditeľkou školy o možnostiach zníženia zaťaženia rozpočtu. – boli prijaté opatrenia, 

účtovníctvo ZŠ s MŠ, bude obcou fakturované škole, zároveň dôjde k zvýšeniu 

poplatkov za školné a budú zreálnené výdavky za školskú jedáleň stravníkom.   

 

Hlasovanie o uznesení č. 11 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  
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ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 11 – SCHVÁLENÉ 

Bod č.  5 Informácia o zmluvách  

K projektu rekonštrukcie ZŠ s MŠ Bukovce, bolo ukončené VO, v nasledujúcom týždni dôjde 

k uzatvoreniu zmluvy s úspešným uchádzačom a budú dohodnuté ďalšie kroky 

v implementácii projektu.  

Zároveň je pripravovaný projekt na Zníženie energetickej náročnosti Obecného domu, 

k príprave žiadosti je potrebné Projektové energetické hodnotenie a Energetický certifikát pre 

zadanie ukazovateľov projektu. Tieto výdavky sú oprávnené a budú preplatené v prípade 

schválenia žiadosti.  

Hlasovanie o uznesení č. 12 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 12 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 6  Schválenie zámeru o odpredaji pozemku 

 

Kvôli zmene zákona je potrebné upraviť prijaté uznesenia o zámere a odpredaji pozemku. 

V tomto bode OZ boli zrušené uznesenia 65/2024, 66/2024 a 4/2025 a 5/2025 a boli  prijaté 

nové uznesenie o zámere na odpredaj pozemkov Márii Kaščákovej a Matúšovi Šlepeckému 

a Lenke Šlepeckej.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 13 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 13 – SCHVÁLENÉ 

Hlasovanie o uznesení č. 14 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 14 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 7 Schválenie VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o výške dotácie na žiaka 

a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti. 

 

Na základe odporúčania OZ starosta rokoval s riaditeľkou školy o možnostiach zníženia záťaže 

rozpočtu výdavkami na MŠ, boli prijaté opatrenia, účtovníctvo ZŠ s MŠ, bude obcou 

fakturované škole, zároveň dôjde k zvýšeniu poplatkov za školné a budú zreálnené výdavky za 

školskú jedáleň stravníkom.  V tomto bode bol schválený návrh VZN o plnení povinnej 

školskej dochádzky a o určení výšky dotácie na žiaka a dieťa školského zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti 

 

Hlasovanie o uznesení č. 15 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 15 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 8. Informácia o nákladoch na zabíjačku 

 

Náklady na zabíjačku boli vyčíslené na 3507,91 eur.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 16 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 16 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 9. Informácia o VVS možnosť výplaty výnosov akcionárom 

 

Starosta informoval poslancov, že je kontaktovaný pravidelne klubom akcionárov VVS na 

odpredaj akcií VVS. OZ berie na vedomie ale tejto téme je potrebné sa viac venovať 

a porozumieť problematike.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 17 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 17 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 10 Príprava Dňa matiek  

 

OZ sa dohodli a schválili termín konania dňa matiek na deň 11.5.2025, výber darčeka pre ženy 

do 5 eur, podľa počasia sa rozhodne či to bude vo forme grilovačky alebo v sále obecného 

domu.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 18 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 18 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 11. Diskusia 

 

V tomto bode starosta predložil poslancom Rozpočtové opatrenia za prvé dva mesiace, prehľad 

faktúr, pokladničnú knihu a plnenie rozpočtu za rok 2024. OZ vzalo tieto podklady na vedomie 

bez pripomienok.  

Poslanec Michal Herila dal podnet, aby si OZ išlo preveriť stav bytovej jednotky na osadu, 

poslanci so starostom sa dohodli na termíne obhliadky.  

Mgr. Tatiana Kaščáková informovala o možnosti predkladania projektov. OZ sa dohodli,  že 

v rámci aktuálnych výziev budú podané projekty na verejné osvetlenie, ozvučenie kultúrneho 

domu a na opravu multifunkčného ihriska.  

Tomáš Blicha dal podnet ohľadom prevádzkovania pohrebiska a to na základe čoho pán 

Fiľarský vykopal ďalšie tri miesta na pochovávanie, keď on tam mal už dohodnuté miesta 

s obstarávateľmi a túto informáciu oznámil  starostovi ako prevádzkovateľovi.  

Starosta odpovedal, že na túto skutočnosť pozabudol a pán Fiľarský nebude kopať ďalšie 

hrobové miesta.  

 

Jozef Kaščák predniesol svoje podnety: 

 

1. Z akého dôvodu bolo prijímané VZN 1/2025, keď je totožné s VZN 4/2022? 

 

Odpoveď starosta: VZN nie je totožné, menil sa článok 2, bod 1 na základe podnetu od 

prokurátora bol upresnený čas konania zápisu. VZN na základe tohto podnetu boli menené vo 

všetkých obciach s prítomnosťou ZŠ  

2. Z akých prostriedkov chcete kúpiť defibrilátor a kedy? 

Odpoveď starosta:  

Po návrhu dobrovoľného hasičského zboru obce Bukovce sa obec pokúšala zakúpiť defibrilátor 

už v roku 2024. Dobrovoľný hasičsky zbor bol upozornený, že nemôže čerpať dotáciu od 

ministerstva vnútra na nákup defibrilátora, keďže nie je zaradený v kategórii A. Podľa 

posledných informácii sa majú zmeniť podmienky v roku 2025 a dobrovoľný hasičsky zbor 

bude môcť zakúpiť defibrilátor z dotácie, aby tak pomohol občanom.   
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3. Faktúra za december 2024 firme Kasurp - čo bolo spravené na cintoríne?  

Odpoveď starosta: Do budúceho obecného zastupiteľstva budú dokončené schody do 

pivnice, ktoré kvôli počasiu nebolo možné dokončiť  

4. Existuje nejaká kolektívna zmluva medzi Obcou a ZŠ, ktorá rieši pracovno-právne vzťahy? 

Odpoveď starosta: Obec aj ZŠ majú každý samostatnú právnu subjektivitu a obec 

nezasahuje do pracovno-právnych vzťahov ZŠ.  

5. Dokedy platí zmluva na prenájom vozidla V3S pre urbariát 

Starosta odpovedal, že nevie presne, musí sa na to pozrieť. J. Kaščák oznámil, že je po 

termíne od 5/2023 

6. Chcel by počuť názor, či bude vyhradené miesto na cintoríne priestor na pochovávanie 

zomrelých na americký spôsob.  

Odpoveď starosta: OZ prerokuje VZN o prevádzkovaní pohrebiska 

7. Prečo sa neodváža prebytočná zemina pri zriaďovaní hrobiek 

Odpoveď starosta: starosta preverí danú skutočnosť 

8. Upozorňuje na vzhľad pošty 

Odpoveď starosta: pošta je v 50 ročnom nájme, opravy si zabezpečujú sami, predchádzajúci 

týždeň začali s rekonštrukciou vo vnútri. Navyše podávame projekt na zníženie energetickej 

náročnosti budovy obecneho domu. V prípade ak nám bude projekt schválený, v roku 2026 

by sa zrekonštruovala celá budova obecného úradu.  

9. Čo ste podnikli v tom, aby sa mohli vydávať obedy zo ŠJ pre dôchodcov a ostatných 

záujemcov? 

Odpoveď starosta: keďže sa má rekonštruovať budova školy a školská jedáleň sa má 

vysťahovať, obec nerieši prioritne otázku obedov pre verejnosť.  

Boli vedené aj rozhovory s vedúcou kuchyne, v súčasnosti varia 130 obedov(+ desiata pre 

30 škôlkarov) a kapacitne z pohľadu personálu je to na hranici únosnosti (2 kuchárky+ 

vedúca kuchyne). Ak by mali variť aj pre verejnosť, budú požadovať ďalšiu kuchárku, na 

ktorú majú podľa vedúcej kuchyne nárok podľa vyhlášky 330/2009 Z.z. Podľa prieskumu 

je záujem o 22 obedov z verejnosti, ak by sme mali platiť ďalšiu pracovnú silu, výrazne to 

zaťaží rozpočet obce, čo by nebolo v súlade so zásadou hospodárnosti a efektívnosti. 

Navyše pre verejnosť by sme museli zabezpečiť výdaj obedov cez iný vchod ako je škola, 

a na trhu je dostupná ponuka služieb, kedy obed privezú dôchodcom až domov.  

 

10. J. Kaščák požiadal položkovite vyhodnotiť výdajovú časť rozpočtu za 2024 – bola 

predložená na zastupiteľstve 

11. Pripraviť do ďalšieho zasadnutia OZ zhodnotenie práce OU a poslancov OZ pri plnení úloh 

za roky 2023-2024.  

OZ si plní povinnosti v súlade so zákonom 369/1990 Z.z. v znení neskorších predpisov.  

Zúčastňujú sa zasadnutí kde sa prerokúvajú dôležité otázky o chode obce. Aktualizujú sa VZN 

a podľa potreby sa prijímajú nové. Zápisnice, uznesenia, VZN sú zverejnené na webovej 

stránke obce.  

Okrem toho sa OZ nad rámec svojich povinností, ktoré im plynú zo zákona spolupodieľajú:  

1.  na organizovaní obecných akcií od  tvorby plagátov na akciu, rozkladania stanov, 

stolov, stoličiek, cez výzdobu, prípravu jedál, nákup darčekov, animáciu súťaži až po 

obsluhu a upratovanie obecných akcií.  

2. Zastúpenie poslancov je aj v organizácii dobrovoľných hasičov, ktorí reprezentujú obec 

navonok, organizujú podujatia -hasičské súťaže,  nadväzujú cezhraničné partnerstvá, 
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zasahujú v prípade potreby pri požiaroch. (hasenie osady v Stropkove 2x, pomoc pri 

hasení skládky v Šemetkovciach, odstránenie hniezda sršňov (za rok 2024)) 

3. Členovia OZ zabezpečujú údržbu a opravu multifunkčného ihriska.  

4. Členovia OZ sú nápomocní starostovi pri riešení technických otázok, výpočtová 

technika, kamery, osvetlenie 

5. OZ sú členmi školskej rady a spolupodieľajú sa na riešení otázok a problémov školy, sú 

im nápomocní v konzultáciach ohľadom projektov v prípade potreby.  

6. Sledujú aktuálne výzvy, študujú ich a  v prípade menších projektov ich aj pripravujú, 

robia prieskumy trhu. V prípade ak sú projekty schválené, tak sú nápomocní pri 

implementácii, robia vyúčtovanie a povinnú publicitu projektu.  

Za roky 2023/2024 OZ v spolupráci s obecným úradom pripravilo tieto projekty: 

a) V rámci Fondu na podporu kultúry národnostných menšín boli podané 4 projekty, 2 

z toho boli schválené a vyúčtované 2 projekty sú v posudzovaní  

b) V rámci Fondu na podporu umenia boli podané 3 projekty, z toho 2 sú vyúčtované a 1 

je v posudzovaní.  

c) V rámci programu najmenej rozvinutých regiónov boli podané 3 žiadosti, z ktorých sa 

realizoval 1 projekt. 

d) Obec sa každoročne zapája v rámci výziev PSK, boli podané 4 projekty (neboli 

schválené). 

e) V rámci projektu nadácie Tipsport bol vypracovaný a schválený 1 projekt Zasaď strom 

za svoj klub.  

f) Cez Ministerstvo obrany bol vypracovaný projekt, schválený a už aj realizovaný – 

oprava vojnových hrobov.  

g) Cez Ministerstvo práce, socialných vecí a rodiny bol vypracovaný a podaný projekt 

Detského ihriska, ktorý je v posudzovaní 

h) Cez nadáciu SPP bol vypracovaný a podaný projekt na rekonštrukciu posilňovne 

(projekt nebol schválený).  

i) Ďalšie 2 projekty ktoré budú podané v priebehu marca/apríla sú v príprave.  

Dohromady je to cca 20 malých projektov, ktoré vypracovalo OZ a podalo v spolupráci s OcÚ.  

Veľké projekty sú zadávané externe (Pri veľkých projektoch starosta aj poslanci študujú 

podmienky výzvy, zmluvy s dodávateľmi a pripomienkujú ich.): 

a) Bola vypracovaná projektová dokumentácia a podaná žiadosť na Komplexnú 

rekonštrukciu ZŠ s MŠ. Projekt vo výške cca 3 961 000  eur bol schválený, v súčasnosti 

sme v štádiu po verejnom obstarávaní a pred podpisom zmluvy s dodávateľmi 

b) Bol vypracovaný a podaný projekt na rekonštrukciu Obecného domu (žiadosť nebola 

schválená pre nedostatok prostriedkov)  

Tento projekt je v súčasnosti opäť v príprave a bude podaný v 4/2025 

c) Bola podaná žiadosť a schválená na traktor a veľkokapacitné kontajnery – projekt bol 

realizovaný 

d) Bola vypracovaná a podaná žiadosť na malotraktor, bola schválená a v súčasnosti 

prebieha realizácia projektu 

e) Bol podaný, schválený a je v realizácii projekt MOPS cez ktorý tu máme občiansku 

hliadku 

f) Opakovane je podávaný projekt na kanalizáciu a čističku odpadových vôd (zatiaľ 

neúspešne) 

g) Bol  vypracovaný a podaný projekt (aj schválený) na riešenie migračných výziev 
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Aby sme mohli byť pripravení na podávanie projektov keď je vyhlásená výzva, boli spracované 

projektové dokumentácie na chodníky. Je vypracovaná aj projektová dokumentácia pre územné 

rozhodnutie na výstavbu bytovej jednotky. Pri bytovej jednotke boli vysporiadané pozemky, 

časť pozemku bola odkúpená od SPF 

Pravidelne sa uchádzame o projekty z úradu práce, prostredníctvom ktorých pracujeme 

s obyvateľmi z MRK, zamestnávame ich  a udržiavame verejné priestranstvá 

Za roky 2023 a roky 2024 bolo podaných vyše 30 projektov 

Činnosť obecného úradu má širokú agendu, ktoré jej plynú z originálnych a prenesených 

kompetencií.  Ak verejnosť zaujímajú konkrétne informácie, starosta ich zodpovie  na 

ktromkoľvek obecnom zastupiteľstve.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 19 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 19 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Tatiana Kaščáková 

 

Overovatelia: Darina Hančáková  

 Ing. Alexander Palička 

 

 

 

 

 

 

 


